
Banke blokirajo razvoj Laškega
Večinske lastnice
Pivovarne Laško so banke,
mnoge med njimi tudi
njihove upnice, ki so včeraj
vnovič blokirale za obstoj
in razvoj največjega
pijačarskega podjetja
prepotrebno
dokapitalizacijo

DAMIJAN TOPLAK
Banke, ki so ne le pomembne upnice,
ampak tudi večinske lastnice Pivo-
varne Laško, ne podpirajo dokapita-
lizacije podjetja iz Laškega. Z njo so
po dokapitalizacijski ceni osem evrov
za delnico (borzna cena je 4,65 evra)
v Laškem kanili zbrati blizu 70 mili-
jonov evrov svežega denarja, ki bi jim
prišel še kako prav, dokler ne proda-
jo katere izmed naložb, ki ne sodijo v
njihovo osnovno dejavnost. Skupini
Pivovarna Laško po lanskoletni pro-
daji ajdovskega Fructala in nekaj od-
stotkov delnic Zavarovalnice Triglav
ter hotela Savinja občini Laško drugih
večjih naložb (Mercator, Delo z Veče-
rom) kljub več poskusom še ni uspelo
prodati, mag. Dušan Zorko, predse-
dnik uprave Pivovarne Laško, pa ob
tem na naše vprašanje dodaja, da v
tem trenutku niti za eno njihovo na-
ložbo ni kupca, kar je posledica tudi
gospodarskih razmer v naši državi.

Še intenzivneje
v prodajo premoženja

Skupščina Laškega je tokrat trajala
vsega 47 minut, za Dušana Zorka pa je
bil njen razplet pričakovan, vključno
z neizglasovanjem dokapitalizacije, za
katero se je izrekla le četrtina priso-
tnega kapitala. Ob tem se je prvi mož
laške pivovarne lastnikom zahvalil
za podporo, hkrati pa o dokapitaliza-
ciji dejal, da bodo na skupščino veno-
mer prišli s predlogi, ki so koristni za
lastnike, ti pa naj se nato sami odlo-
čijo, ali jih bodo podprli. Dodal je, da
imajo s predstavniki bank razgovore
praktično vsak dan in da je bil na teh
sestankih tudi govor o delni konver-
ziji njihovih posojilnih dolgov v la-
stniški delež Pivovarne Laško, a pri
bankah za zda] s tem predlogom niso
imeli veliko uspeha. "Ker dokapitali-
zacija ni bila potrjena, bomo morali
še intenzivneje nadaljevati odproda-
jo premoženja," je pojasnil Zorko, ki pa
je zadovoljen, da jim je letos ob vračilu
13 milijonov evrov posojilnih obresti

uspelo odplačati tudi za sedem milijo-
nov evrov glavnic.

Je pa Dušan Zorko ob tem, ko so
nanj letela vprašanja o smiselnosti
prodaje laškega piva na Kitajskem,
dejal, da gre za zanemarljivo količi-
no, saj v tujini za zdaj ustvarijo le 16
odstotkov celotne prodaje, od tega na
Kitajskem zelo malo. Opozoril pa je
na drug problem, da so od cene Mer-
catorjeve delnice pri 221 evrih, kar so
v največji meri izpogajali sami, zdaj
pri za približno 100 evrov nižji borzni
vrednosti delnice, kar jim za sabo pri-
naša za okrog 100 milijonov evrov
slabitev, hkrati pa jim največji sloven-
ski trgovec, kjer ustvarijo 51 odstot-

kov svojega prihodka, zaradi svojih
težav ne plačuje več tako redno kot
v preteklosti. Je pa nekaterim vpra-
šanjem malih delničarjev navkljub
Zorko ostro zavrnil, da bi bila skupi-
na Laško na poti v insolventnost. Na
pripombe nekaterih delničarjev, da bi
tudi uprava in nadzorniki lahko ku-
povali več delnic Laškega, je Dušan
Zorko odvrnil, da bodo zaposleni po
individualnih pogodbah v prihodnje
to tudi počeli.

Patronatske izjave Perutnini
ne priznavajo
Včerajšnje skupščine delničarjev Pi-
vovarne Laško se je udeležilo 85,47
odstotka delnic z glasovalno pravico,
delničarje pa je med drugim zanima-
lo še stanje odškodninskih tožb zoper
odgovorne za trenutno slabo finanč-
no stanje, pri čemer je sledil odgo-
vor, da so vse od lastnikov zahtevane
tožbe tudi v sodnih postopkih. Rajka
Stankoviča iz MDS je zanimala še od-
škodninska tožba za delnice Raden-
ske, ki jih je Laškemu zarubila Nova
KBM, a se na odločitev drugostopenj-
skega sodišča še čaka, 10,5 milijona
evrov zahtevka iz patronatske izjave
prejšnjega direktorja Laškega Perutni-
ni Ptuj pa sedanje vodstvo Pivovarne
Laško ne priznava. Glede očitkov o
precejšnjih sponzorskih sredstvih je
Zorko povedal, da se ta konstantno
znižujejo in da z njimi zgolj skrbijo
za podporo svojim blagovnim znam-
kam, ki so zanj ključne za prihodnji
uspeh pivovarniške skupine.
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Pivovarna Laško: Ker banke, upnice in hkrati lastnice, niso podprle dokapitalizacije, bo potrebna prodaja premoženja. Morda
konverzija posojil? (Janko Rath)


